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Abstract (en)
The electronic lock cylinder comprises a housing (1) with a cylinder core (9) which is mounted rotatably therein and which can be blocked in the
conventional way by a key (15) via mechanical tumblers (21). The lock cylinder and the key (15) are assigned electronic control circuits (45, 47)
which can be inductively coupled via coupling coils (43, 49) for the transmission of coding information. The coupling coil (43) of the lock cylinder is
combined, together with all electronic components present within the lock cylinder and with a mounting (51), to form a constructional unit which is
attached removably to one end face of the lock cylinder. In this way, the mechanical components and the electronic components of the lock cylinder
can be mounted separately from one another, and the electronic components can, if appropriate, be exchanged, without the mechanical part of the
lock cylinder having to be exchanged. <IMAGE>

Abstract (de)
Der elektronische Schließzylinder umfaßt ein Gehäuse (1) mit einem drehbar darin gelagerten Zylinderkern (9), der über mechanische Zuhaltungen
(21) herkömmlich von einem Schlüssel (15) sperrbar ist. Dem Schließzylinder und dem Schlüssel (15) sind elektronische Steuerschaltungen (45,
47) zugeordnet, die über Koppelspulen (43, 49) induktiv für die Übertragung von Verschlüsselungsinformationen koppelbar sind. Die Koppelspule
(43) des Schließzylinders ist zusammen mit sämtlichen innerhalb des Schließzylinders vorhandenen elektronischen Komponenten und einer
Halterung (51) zu einer Baueinheit vereinigt, die abnehmbar an einer Stirnseite des Schließzylinders angebracht ist. Auf diese Weise können
die mechanischen Komponenten und die elektronischen Komponenten des Schließzylinders gesondert voneinander montiert werden und die
elektronischen Komponenten können gegebenenfalls ausgewechselt werden, ohne den mechanischen Teil des Schließzylinders austauschen zu
müssen. <IMAGE>
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